

张雷

1988 生于河北唐山
2012 毕业于南京艺术学院版画系
现生活、工作于南京

个展

2018 张雷：漂浮于夜之河流，偏锋新艺术空间，北京
2017 寒枝冷光，Kè Fáng Art Space，上海
过江心洲·雷子在岛上，国美艺术基金会，北京
2016 自然神秘——张雷绘画作品展，可一画廊，南京
2015 过江心洲，问象艺术空间，南京

视觉之阈——2014 南京当代油画邀请展，弘鼎艺术空间，南京

2013 上海青年美术大展，上海
YOUTH 第一届全国青年艺术家推荐展，尚东当代艺术中心，南京
2011 对话——南京当代艺术展，长三角艺术珍藏馆，南京
江苏省版画展，南京艺术学院美术馆，南京
“奴的放生”行为艺术，新街口、鼓楼地铁站，南京
“一路向阳”——南京青年艺术家群展，一向艺术空间，上海

群展

2018 素食主义——晏家峪记事，南京艺术学院美术馆，南京
2017 Y23 希娜的图卷，圣之空间，北京
射乌山 go go 户外项目，射乌山废弃石膏矿，南京
过江心洲——关于一个岛的艺术生态，南京艺术学院美术馆零空间，南京
后天——南京“大叛徒-2”当代艺术展，南京师范大学美术学院美术馆，南京
2016 无界，制造文化 OCT 空间，深圳
碎现实——2016 OCAT 西安馆冬季展，OCAT，西安
器声已远——沙红波、张雷作品展，后湖艺术空间 南京
年轻的记忆，插曲画廊，巴黎
江南叙事，可一美术馆，南京
诗意地栖居，偏锋新艺术空间，北京
2015 互黑是把双刃剑，艺·凯旋艺术空间，北京
青年艺术 100，北京农业展览馆，北京
“过江心洲”作品展，问象艺术空间，南京
漫步林端作品展，林端美术馆，南京
2014 工·课，颐和悦馆/莱维艺术空间，北京
尚东当代艺术中心当代艺术年度展，尚东当代艺术中心，南京
中美当代艺术交流展，美国
异·常之境绘画作品展，力利记艺术空间，北京

ZHANG Lei

1988 Chinese, b.1988, Tangshan, Hebei Province, graduated from Department of Prints, Nanjing University of the Arts. Currently lives and works in Nanjing.

Solo Exhibitions

- 2018 *Zhang Lei: Floating Down a Nightly River*, PIFO Gallery, Beijing
- 2017 *Chilly Branch*, Kè Fáng Art Space, Shanghai
Passing by the Jiang Xin Zhou: Zhang Lei on the Island, Gome Art Foundation, Beijing
- 2016 *Nature Mystery: Zhang Lei Solo Exhibition*, Keyi Gallery, Nanjing
- 2015 *Passing by the Jiang Xin Zhou*, WenShine Art Space, Nanjing

Group Exhibitions

- 2018 *Vegetarianism: Record of YAN JIA YU*, Art Museum of Nanjing University of the Arts, Nanjing
- 2017 *Y23: Xina's Picture*, SZ Art Center, Beijing
Shewu Mountain go go Outdoor Project, Shewu Mountain Deserted Gypsum Mine, Nanjing
A Farewell to the River: Art Ecology of An Island, AMNUA Space, Art Museum of Nanjing University of the Arts, Nanjing
The Day After Tomorrow: Nanjing Traitor 2, Museum of School of Art, Nanjing Normal University, Nanjing
- 2016 *Unbounded*, Culture Making OCT Space, Shenzhen
Puzzles: 2016 Winter Exhibition of Xi'an OCAT, OCAT, Xi'an
Xiao Sheng Yi Yuan: Sha Hongbo & Zhang Lei, Houhu Art Space, Nanjing
Drawing the Beginning, La Galerie Épisodique, Paris
Jiangnan Narrative, Keyi Museum, Nanjing
Return: Poetic Dwelling in Contemporary Art, PIFO Gallery, Beijing

- 2015 *Making Fun of Each Other – A Double-Edge Sword*, Triumph Art Space, Beijing
Art Nova 100, China Agricultural Exhibition Center, Beijing
Passing by the Jiang Xin Zhou, WhenShine Art Space, Nanjing
Walking in the Forest, Forest Art Museum, Nanjing
- 2014 *Skill, Class*, Joy Palace Le Pavillon Des Arts, Beijing
Shangdong Art Center Contemporary Art Annual Exhibition, Center of Contemporary Art Shangdong, Nanjing
Sino-US Contemporary Art Exhibition, US
Normal & Abnormal Scenery, Lelege Art Space, Beijing
Threshold of Vision, Hongding Arts Space, Nanjing
- 2013 Shanghai Youth Art Exhibition, Shanghai
YOUTH The First Young Artists Exhibition, Center of Contemporary Art Shangdong, Nanjing
- 2011 *Dialogue: Nanjing Contemporary Art Exhibition*, Yangtze River Collection Art Museum, Nanjing
Prints Exhibition of Jiangsu Province, Art Museum of Nanjing University of the Arts, Nanjing
Release of Slaves, performance art, Xinjielou and Gulou Subway Station, Nanjing
Road to the Sun: Nanjing Youth Art Exhibition, ioartspace, Shanghai